

## **Программа Форума:**

**13.00 - Открытие форума**

**13.20 - Марко Риччери.**

Введение. «Роль многосторонних банков развития (МБР) в устойчивом развитии.

**13.40 - Роберта Чампо.**

Модели устойчивых оценок, применяемые Азиатским банком инфраструктурных инвестиций и Новым банком развития. Ключевые элементы и сравнение.

**14.00 - Ян Мартин Росси.**

Модели устойчивых оценок, применяемые Европейским инвестиционным банком. Ключевые элементы

**14.20 – Людовико Семерари.**

Модели устойчивых оценок, применяемые Европейским банком реконструкции и развития и Африканским банком развития. Ключевые элементы и сравнение.

**14.40 - Роберто Ридолфи.**

Устойчивое развитие в аспекте смешанных финансов

**14.50 – Аганбегян Абел Гезевич.**

Как перепрыгнуть от кризиса к росту

**15.40 - Корищенко Константин Николаевич.**

Постпандемическая экономика: великая депрессия или точка роста?

**16.00** Подведение итогов форума

## **Forum Program:**

**13.00 - Opening**

**13.20 - Marco Ricceri**

Introduction. “The role of Multilateral Development Banks (MDBs) for a sustainable development. A general framework.

**13.40 - Roberta Ciampo**

The sustainable assessments models applied by Asian Infrastructure Investment Bank (AIIB) and by The New Development Bank (NDB). Key elements and a comparison.

**14.00 - Jan Martin Rossi**

The sustainable assessments models applied by the European Investment Bank (EIB). Key elements

**14.20 -Ludovico Semerari**

The sustainable assessments models applied by the European Bank for Reconstruction and Development (EBRD) and by the African Development Bank (AFBD). Key elements and a comparison.

**14.40 Roberto Ridolfi**

Sustainable development in the perspect of the Blended Finance

**14.50 –Abel Aganbegyan**

How to force from crisis to growth.

**15.40 Konstantin Korishchenko**

Post-Pandemic Economy: Great Depression or Growth Point?

**16.00 Summarizing**

